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2015 is weer verleden tijd, maar even een terugblik op het verenigingsjaar is 
een vaststaand feit. 
De eerste maanden is het voor vele vissers de tijd om de materialen eens goed 
na te kijken en zonodig te vernieuwen om in het nieuwe seizoen niet voor 
verrassingen te komen staan. De nieuwe website van HSV Hilversum is 
inmiddels volledig vernieuwd en wordt steeds meer bezocht. Onze leden en 
ook niet leden hebben de weg naar onze website gevonden, De reacties die wij 
ontvangen zijn zeer positief. 
20 April is de algemene ledenvergadering gehouden, op deze vergadering 
waren 10 leden aanwezig. 
Een item in deze vergadering is de bestuursverkiezing regulier aftredend waren 
mevr. Stephanie Klein (penningmeester)en de heren Ronald Spakman ( jeugd ) 
en Herman de Wild (wedstrijd commissie). Allen werden voor een nieuw 
termijn herkozen. Ook werden de kampioenen 2014 gehuldigd. Ad Schimmel is 
zomeravond kampioen geworden. Het beste “koppel “ waren wederom Andries 
van Velsen en Hans Knecht. Individueel kampioen 2014 kwam op naam van 
Antonio Meli. Op 6 Mei is Karel van der Straten op 72-jarige leeftijd overleden. 
Hij heeft vele vislessen op basisscholen gegeven, deed dat met volle overgave 
en veel plezier. Als hengelsportvereniging hebben wij van hem genoten als 
bestuurslid en als mens. Het was een voorrecht om met hem te mogen werken. 
Aan de geplande activiteiten die de vereniging organiseerde, werd goed gehoor 
gegeven; 30 Mei de nationale hengeldag een prachtige dag met veel zon en de 
7 meisjes en 12 jongens kunnen terugzien op een leuke visochtend. 
De jeugdcommissie had dit jaar nog meerdere activiteiten gepland, deze 
werden goed bezocht en de reacties van de deelnemers deed ons als 
organisatie goed. Het aantal verenigingscontroleurs is uitgebreid, naast Don 
Schley, zijn Anton Blok en Herman de Wild aangesteld als controleur van Hsv 
Hilversum. De filmavond was wederom een succes, de Koepel is inmiddels 
verbouwd en eenieder kan terug kijken op een geslaagde avond. Tot slot hopen 
wij als bestuur weer leuke evenementen te kunnen organiseren met een goede 
response. 
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